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Če je bila še do nedavnega naj-
bolj aktivna mladinska organizacija
na območju nekdanjega Posavja
OO ZSMS Stožice. potem danes
velja. da je to nedvomno 0 0 ZSMS
v krajevni skupnosti Urška Zatler in
7. september Pravzaprav bi mirno
lahko govorili o kontinuiteti dejav-
nosti, saj so nekateri mladinci s
ploščadi, ki so še kot mlajši člani
delcvali v Stožicah, sedaj poprijeli
tudi na ploščadi Tu pa se jim je
seveda pridružilo šedosti novih Da
pa je delo steklo irna nemalo zaslug
razumevanja ostalih družbenopoli-
tičnih organizacij za potrebe mladi-
ne in dobri prostorski pogoji Disko
Urška, ki ga mladinci phpravljajo v
domu krajevne skupnosti, |e znan
tudi izv/en bežtgrajske občine

0 disku je med pogovorom s čla-
ni predsedstva Vladimir Stony. med
prijatelji bolj znan kot Dado. pove-
dal: "Sprva smo v disko prihajali le
mi s ploščadi. zadnje čase pa se ti
zgodi. da prideš v polno dvorano in
komaj še koga poznaš. Pri tem pa
se pojavljajo tudi težave. Ljudje
gledajo preveč samo skozi denar.
Nihče noče biti redar, če mi ne pla-
čamo. Pri taki množici pa so redarji

seveda potrebni...
Disko še zdaleč ni edina dejav-

nost "Ob osmem fcbruarju smo
pnpravih proslavo na osnovni šoli
Danile Kumar", je o delu dramske
sekctje dejala Bojana Milijaš. »Pri-
pravili smo nastop jazz ansambla,
nekaj recitacij in dve igrici. eno za
mlajše in eno za malo starejše."

O udeležbi v pohodni enoti Raši-
ška četa ki deluje pri občinski kon-
lerenci Ljubljana-Bežigrad, pa je
Vlado Milojkovič povedal Deset
se nas redno udeležuje pohodov te
mladinske pohodne enole Razen
lega se nas je nekaj udeležilo tudi
kulturne smotre v Beogradu. ka-
mor smo odšli kot del predstavni-
kov naše občinske konference To
priložnost smo izrabili tudi za lo da
smo si ogledali muzej na Dedinju in
Hišo cvetja...

O načrtih je predsednik osnovne
organizacije Igor Ografšek dejal:
••Pripravljamo nekaj projekcij dia-
pozitivov in filmsko projekcijo o di-
verzantski dejavnosti Organizirali
bomo še nogometni turnir, mogoče
colo dva. Imamo res primerne pro-
store, kar je zelo dobro!«
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